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Abstract (en)
In the manufacture of (cigarette) packets (10, 11) with folding edges connected by gluing, the shapes of the packs (10, 11) must be stabilised and
the packs (10, 11) must be dried in the region of a drying revolver (14). To increase the capacity of the latter, two concentric pocket rings (17, 18)
are provided, each with a large number of pockets (15, 16). The packs (10, 11) are pushed into the pockets (15, 16) in pairs, and likewise pushed
out of them again. In the region of a pushing out station (24), the packs (10, 11) are successively taken hold of by an intermediate conveyor (60) and
fed to a horizontal discharging conveyor (57). The intermediate conveyor (60) is designed as a rotating conveying wheel (61). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei der Herstellung von (Zigaretten-)Packungen (10, 11) mit durch Klebung verbundenen Faltlappen ist eine Formstabilisierung und eine Trocknen
der Packungen (10, 11) im Bereich eines Trockenrevolvers (14) erforderlich. Zur Erhöhung der Kapazität desselben sind zwei konzentrische
Taschen-Kränze (17, 18) jeweils mit einer großen Anzahl von Taschen (15, 16) vorgesehen. Die Packungen (10, 11) werden paarweise in die
Taschen (15, 16) ein- und ebenso aus diesen wieder ausgeschoben. Im Bereich einer Ausschubstation (24) werden die Packungen (10, 11)
nacheinander von einem Zwischenförderer (60) erfaßt und einem horizontalen Abförderer (57) zugeführt. Der Zwischenförderer (60) ist als
umlaufendes Förderrad (61) ausgebildet. <IMAGE>
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